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اقتصاد کیش -    رییس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی و درمانی هرمزگان 
با اشاره به اینکه ۹ دانشکده علوم پزشکی در استان فعال است، گفت: ۱۸ رشته تحصیلی 
جدید از کاردانی تا فوق تخصصی متناسب با نیازجامعه در دانشگاه علوم پزشکی این 

استان راه اندازی شده است.
غلامعلی جاودان افزود: دکترای تخصصی ژنتیک، دوره دســتیاری فوق تخصصی 
نفرولوژی، دوره دستیاری تخصصی بیماری های عفونی و دوره دستیاری تخصصی 
روانپزشــکی، دوره بین الملل پزشکی عمومی برای دانشجویان خارجی، کارشناسی 
ارشد مامایی، کارشناسی ارشد مدیریت خدمات بهداشتی و درمانی، کارشناسی تغذیه، 
کارشناسی بهداشت مدارس و کارشناسی فوریت های پزشکی از جمله این رشته ها 

است.
وی، کارشناسی پرستاری، کاردانی فوریت های پزشکی، کاردانی بهداشت عمومی با 
گرایش بهداشت خانواده و کاردانی بهداشت عمومی با گرایش مبارزه با بیماری ها در 
میناب، کاردانی بهداشت عمومی با گرایش بهداشت خانواده، کاردانی بهداشت عمومی 
با گرایش مبارزه با بیماری ها و کاردانی مامایی در بستک و کاردانی فوریت های پزشکی 
در بندرلنگه را از دیگر رشته های جدید در دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان عنوان کرد.

تحصیل ۹۷ دانشجوی خارجی در دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان
رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به اینکه هم اکنون ۹۷ دانشجوی خارجی 
در رشته های مختلف پزشکی این استان مشغول به تحصیل هستند، اظهار کرد: علاوه 
بر دانشجویان خارجی، در حال حاضر سه هزار و ۶۸۵ دانشجو نیز در ۹ دانشکده  علوم 

پزشکی این استان تحصیل می کنند.
جاودان بیان کرد: دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان هم اکنون با ۳۲۴ عضو هیات علمی و 
استاد دانشگاه در مقاطع کاردانی، کارشناسی، کارشناسی ارشد، دکترای عمومی، دکترای 

تخصصی و فوق تخصصی در ۵۶ کد رشته تحصیلی فعال است.
وی عنوان کرد: پرستاری و مامایی، پزشکی، پیراپزشکی، بهداشت و دندانپزشکی و 
داروسازی از دانشکده های علوم پزشکی در بندرعباس و مجتمع آموزش عالی سلامت 

نیز در بندرلنگه فعال است.
رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان ادامه داد: در سال ۱۴۰۱ دانشکده بهداشت در 
میناب، دانشکده پرستاری در بندرلنگه و مجتمع آموزش عالی سلامت در بستک فعال 
شد و در سال ۱۴۰۲ مجوز رسمی دانشکده  علوم پزشکی و در سال ۱۴۰۳ علوم پزشکی 

و خدمات بهداشتی در غرب و شرق استان به محوریت بندرلنگه و میناب گرفته شد.
جاودان با بیان اینکه یک هزار و ۸۶۷ دانشجو در خوابگاه های دانشجویی دانشگاه علوم 
پزشــکی هرمزگان اسکان دارند، گفت: احداث خوابگاه و مجتمع آموزشی بستک، 
بهسازی مسجد پردیس دانشگاه به صورت ۱۰۰ درصدی و همچنین احداث خوابگاه 
۱۱۰ واحدی متاهلان با پیشــرفت ۱۵ درصدی ار اقدامات رفاهی انجام شــده برای 

دانشجویان است.
تحصیل یک هزار و ۵۰۰ دانش آموز در مدارس دانشگاه علوم پزشکی

رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان یادآور شد: همچنین در حال حاضر یک هزار 
و ۵۸۴ دانش آموز در مدارس این دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در مقاطع دبستان و 
متوسطه اول پسرانه و دخترانه مشغول به تحصیل هستند که این مدارس تحت نظارت 

مجتمع آموزشی دانشگاه و به صورت هیات امنایی اداره می شود.
جاودان ادامه داد: همچنین این دانشــگاه با همکاری آموزش و پرورش هرمزگان در 
راه اندازی هنرســتان بهیاری پسرانه میناب و هنرستان بهیاری دخترانه بندرعباس نیز 

اقدام موثر کرده است.
وی با اشــاره به اینکه تاکنون ۱۹۵ نفر در مراکز آموزش بهورزی در حال پایان دوره 
تحصیل هســتند، اظهار کرد: تا پایان ســال ۲۳۵ نفر از افراد واجد شــرایط در مراکز 
آموزش بهورزی در شهرستان های بندرعباس، میناب، بندرلنگه و قشم آغاز به تحصیل 

خواهندکرد.

 رییس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی هرمزگان:

 ۱۸رشته تحصیلی جدید به دانشگاه 
علوم پزشکی هرمزگان اضافه شد

با یک تماس مشترک شوید
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مهدی دوستی اســتاندار هرمزگان در جلسه شورای 
مســکن استان برای حل مشکل تعاونی های  مسکن 
تأکید داشــت: باید با مردم حــرف بزنید نباید مردم 
اختلافات تعاونی را از ناحیه دولت ببینند لازم اســت 
ضرورت دارد طی یک هفته آینده تیمی از بانک عامل 
با استقرار در شهر رودان نیز مشکل  تعاونی مهر معزآباد 

رودان را تعیین تکلیف کند.
وی بــا اشــاره به موضوع تعاونی مســکن دو راهی 
ایسینی نیز گفت: ضرورت دارد حداکثر تا ۱۲ مهر ماه 
با برگزاری جلســه ای در حضور اعضای این تعاونی 
مسکن، جزئیات مشکلات ایجاد شده به اطلاع مردم 

رسانده شود.

اســتاندار هرمزگان با تاکید بر لزوم همکاری بیشــتر 
بانک ها در پرداخت تســهیلات نهضت ملی مسکن، 
گفت: هدف اصلی نهضت ملی مسکن بالا بردن عرضه 
مسکن و خانه دار کردن خانواده های فاقد مسکن است 
از این رو به هیچ عنوان نباید در پروژه های مسکن صنایع 
استان از سهمیه تسهیلات بانکی استان تخصیص پیدا 
کند چرا که صنایع می توانند از محل گردش مالی داخلی 

خود به پرسنل شان تسهیلات دهند.
مهدی دوســتی همچنین بر لزوم انتقال حساب های 

بانکی صنایع هرمزگان به بانک های استان تاکید کرد.
وی پروژه ۱۵ هزار واحدی نهضت ملی مســکن در 

بندرعباس را بزرگترین طرح مسکن استان دانست و 
بیان کرد: این پروژه باندازه دو شهر لنگه و خمیر است 
و همه باید به پیشبرد کمک کنند چرا که تاکنون حدود 
۳۰۰ واحد به مرحله فونداسیون رسیده  و ۴ هزار واحد 

کد گرفته اند.
استاندار هرمزگان با بیان اینکه تاکنون فقط ۸ هزار نفر 

از متقاضیان پروژه ۱۵ هزار نفری بندرعباس قدرالسهم 
خــود را پرداخت کرده اند، تأکید کرد: عدم اجرای این 
پروژه موجب خواهد شد که بازار مسکن در بندرعباس 
به سامان نرسد و جمع کثیری از مردم مجبور به کوچ 

کردن به حاشیه شهرها شوند.
دوستی با بیان اینکه ۲۰ هزار و ۱۰۰ فونداسیون در قالب 
طرح نهضت ملی مســکن استان احداث شده است، 
گفت: متاسفانه ۳۰ درصد از کل متقاضیان نهضت ملی 
مسکن استان تاکنون آورده ۴۰ میلیون تومانی خود را 
پرداخت نکرده اند و باید سازوکاری ایجاد شود که مردم 
جهت واریز وجه بیشتر ترغیب شوند چرا که در حال 

حاضر زیان تورمی ناشی از عدم پرداخت آورده توسط 
این عده  متوجه متقاضیانی است که به موقع قدر السهم 

خود را پرداخت کرده اند.
مجتمع ۲۰۰ واحدی فرهنگیان سیریک کلنگ زنی شد

همچنین عملیــات اجرایی مجتمــع ۲۰۰ واحدی 
فرهنگیان سیریک در راستای طرح نهضت ملی مسکن 
با حضور استاندار هرمزگان و جمعی از مسئولان آغاز 

شد.
استاندار هرمزگان در این آیین ضمن تکریم مقام معلم 
و تاکید بر لزوم حمایت از قشر فرهنگیان، اظهار کرد: 
معلمان در حوزه آموزش برای هر منطقه تلاش زیادی 
دارند و نسل آینده ساز کشور را تربیت می کنند؛ از این 
رو باید در حوزه معیشت و تامین رفاه برای فرهنگیان 
تلاش کرد.  مهدی دوستی افزود: این مجتمع در راستای 
طرح نهضت ملی مسکن با استفاده از زمین های الحاق 
شــده به سیریک در مساحتی حدود هشت هکتار بنا 
خواهد شد تا مشکل مسکن قشر زحمت کش فرهنگی 

در این شهرستان مرتفع شود.
وی بیان کرد: برای این پروژه امکانات زیرساختی مورد 
نیاز همزمان با پیشرفت پروژه درنظر گرفته می شود تا 

در این زمینه مشکلی وجود نداشته باشد.
اســتاندار هرمزگان به منظور بازدید از پروژه ها و آغاز 
فعالیت واردات و ترانزیت خودرو از بندرگاه سیریک 
روز سه شنبه به شهرستان سیریک سفر کرد و در بدو 
ورود به این شهرســتان با شــهدای والامقام این شهر 

بندری تجدید میثاق و ادای احترام کرد.
بازدید از پروژه نهضت ملی مسکن، کلنگ زنی تعاونی 
مسکن فرهنگیان، کلنگ زنی باند دوم محور سیریک به 
میناب و بازدید از تخلیه ورود نخستین محموله ترانزیت 
خودرو از بندر ســیریک به عنوان یکی از بنادر اصلی 
استان در حوزه شرق از برنامه های سفر یکروزه مهدی 

دوستی به سیریک بود.

استاندار هرمزگان:

        اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان 
در نشســت شورای مسکن تأکید کرد که 
صنایع برای ساخت مسکن کارکنان باید از 
محل گردش مالی خود وام بگیرند و بانک ها 
حق ندارند از ســهمیه تسهیلات بانکی 
نهضت ملی مسکن اســتان به صنایع وام 

دهند.

بانک ها نباید از تسهیلات نهضت ملی مسکن 
استان به صنایع وام دهند

اقتصاد کیش -     رییس کمیته امداد امام خمینی)ره( بندرخمیر هرمزگان گفت: ۵۰ 
دستگاه یخچال با مشارکت خیران این بندر تهیه و به مددجویان زیر پوشش این نهاد 

حمایتی اهدا شد.
اسماعیل نگهبان در حاشیه اهدای این لوازم سرمایشی اظهار کرد: ارزش هر دستگاه 
یخچال اهدایی ۱۴۰ میلیون ریال است که برای تامین این تعداد یخچال هفت میلیارد و 

۵۰۰ میلیون ریال از محل اعتبارات کمیته امداد هزینه شده است.
وی با اشاره به اینکه کمیته امداد با شناسایی و ثبت نیازهای ضروری هر خانواده در سامانه 
هوشمند امداد، سعی دارد با برنامه ریزی هدفمند مشکلات آنان را رفع کند، اظهار کرد: 
در حال حاضر ۴۳۶ خانواده در شهرستان بندرخمیر شناسایی شده که نیازمند لوازم 

سرمایشی کولر و یخچال هستند.
رییس کمیته امداد امام خمینی)ره( بندرخمیر اظهار کرد: تامین لوازم ضروری زندگی 
خانواده های کمیته امداد در مناطق محروم به دلیل گرانی لوازم سرمایشی و گرمایشی 
و توانایی نداشــتن در خرید همچنان ضرورت دارد و این نهاد باتوجه به محدودیت 
اعتبارات، از طریق منابع مالی داخلی خود به تنهایی توان رفع همه نیازهای خانواده های 
نیازمند را ندارد و نیازمند آن است که خیران بزرگوار، دستگاه های متولی و صنایع بزرگ 

استان بیش از پیش در رفع مشکلات نیازمندان با این نهاد همکاری داشته باشند.
۱۶۰ دستگاه کولرگازی با ارزش افزون  بر۴۰ میلیارد ریال نیز در آذرماه سال گذشته بین 
مددجویان تحت حمایت کمیته امداد بندرخمیر با همکاری مراکز نیکوکاری و انجمن 
خیریه این شهرستان توزیع شد. در حال حاضر حدود پنج هزار خانوار تحت حمایت 

کمیته امداد بندرخمیر بوده که از خدمات حمایتی این نهاد بهره مند هستند.

 
۵۰ دستگاه یخچال به مددجویان کمیته 

امداد بندرخمیر هرمزگان اهدا شد

اقتصاد کیش -   معاون هماهنگی توزیع شرکت مدیریت تولید، انتقال و توزیع نیروی 
برق ایران )توانیر(، بخش عمده وضعیت ناترازی برق کشور را از بد مصرفی دانست 
و گفت: ۱۵ درصد از مشترکان تا ۱.۵ برابر الگو و هشت درصد ۱.۵ تا ۲.۵ برابر الگو، 

برق مصرف می کنند.
محسن ذبیحی در نشست ویدئوکنفرانسی مدیران ارشد توزیع برق هرمزگان با مدیران 
ارشد شرکت توانیر اظهار کرد : البته این فرصتی را برای شرکت های توزیع ایجاد کرد 
تا نگاه خود را به حوزه توزیع تغییر دهند و با تغییرات در قوانین و مدل ها این تهدید را 

به یک فرصت تبدیل کنند.
وی بر لزوم اتخاذ تدابیر کارشناسی برای رفع ناترازی ها و مدیریت مصرف در تابستان 
سال ۱۴۰۴ تاکید و بیان کرد: براساس آمارهای موجود ۲ درصد از مشترکان برق بیش 
از ۲.۵ برابر الگو مصرف می کنند و برنامه ریزی ها باید به سمت پایش بیشتر مصرف 

خارج از اعتدال و عرف حرکت کند.
معاون هماهنگی توزیع شــرکت مدیریت توانیر با اشــاره به اینکه حدود ۳۲ میلیون 
مشترک خانگی در کشور داریم که از این میان ۷۵ درصد آن ها در سطح الگو مصرف 
می کنند، خاطرنشــان کرد: ۲۵ درصد از مشترکان حدود نیمی از برق مصرفی بخش 

خانگی را به خود اختصاص می دهند.
ذبیحی همچنین بر ضرورت افزایش تاب آوری شــبکه برق به ویژه در شرایط پیک 
مصرف تاکید کرد و گفت: تمرکز بر مشارکت مردم در حوزه تولید برق در همین راستا 
است، در تابستان حدود ۶۰ درصد از تقاضای برق تولیدی در کشور به مصرف بخش 

خانگی اختصاص دارد.
وی همچین بر لزوم گذر از مدیریت سنتی شبکه توزیع برق به مدیریت فعال و هوشمند 
سیستم اشاره کرد و گفت: اولویت های سرمایه گذاری در صنعت برق بر همین رویکرد 

تنظیم شده است.
معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر عنوان کرد: نگاه کارکنان توانیر خدمات مسئولانه 
است و این رویکرد اگرچه سرعت نمود آن در نقاط مختلف کشور متفاوت است اما 

همه جای ایران قابل مشاهده است
ذبیحی با بیان اینکه توانیر در حال گذر از مدیریت سنتی به مدیریت هوشمند است، 
تصریح کرد: اختصاص مطالبات باقی مانده ســال های گذشته شرکت توزیع برق از 
مشترکان به تعریف طرح های سرمایه گذاری جدید یا تکمیل پروزه های در دست اقدام 

از دیگر برنامه های توانیر است.
وی همچنین با تاکید بر توســعه پایدار ساخت  و ساز ساختمان براساس الگوهای و 
استانداردهای مصرف انرژی، گفت: تعیین مشوق ها در زمینه ترویج فرهنگ مصرف 

انرژی از اولویت های توانیر است.
گفتنی اســت؛ معاون هماهنگی توزیع شرکت توانیر در سفر به هرمزگان از شبکه و 
تاسیسات شبکه توزیع برق استان و شبکه برق جزیره هرمز و همچنین مدیریت برق 
ناحیه ۲ و ساختمان در حال ساخت برق ناحیه سه بندرعباس بازدید کرد و در جریان 
این بازدید وضعیت شبکه های برق رسانی، تاسیسات و پست های برق و فعالیت های 

مربوط به نوسازی شبکه به ویژه پروژه سیم به کابل را بررسی کرد.

 معاون توانیر:

بخش عمده ناترازی برق ناشی از
 بد مصرفی است

اقتصــاد کیش -    مرکز مدیریت راه های اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
هرمــزگان با صدرو اطلاعیه ای اعلام کــرد: تونل راهدار فداکار »تنگه زاغ« در جاده 
ترانزیتی بندرعباس به حاجی آباد به دلیل اجرای بهسازی تاسیسات و روشنایی تونل 

تا ۲۲ مهرماه جاری مسدود است.
به گزارش روابط عمومی اداره کل راهدرای و حمل و نقل جاده ای هرمزگان، باتوجه 
به درخواست های مردمی و رفاه حال کاربران جاده ای و مسافران، مسیر تونل راهدار 
فداکار )تنگه زاغ( از ساعت ۲۲ تا ۶ صبح به دلیل اجرای عملیات بازسازی و بهسازی 

تاسیسات و روشنایی تونل از دوم مهرماه جاری مسدود شده است.
مسیر جایگزین در زمان انسداد به صورت ۲ طرفه از تونل ۱۷ شهریور با رعایت قوانین 

و مقررات راهنمایی رانندگی و رعایت جوانب احتیاط امکان پذیر است.
گفتنی است؛ تاسیسات تونل راهدار فداکار در مردادماه سال گذشته به دلیل تصادف و 
آتش سوزی در تونل از بین رفت و این سومین مرحله از عملیات نصب تاسیسات و 

تعمیرات در تونل راهدار فداکار پس از آتش سوزی است.

تونل » تنگه زاغ« هرمزگان
 تا 22 مهرماه مسدود شد

 

اقتصاد کیش -    رییس اداره آتش نشانی و خدمات ایمنی قشم از مهار آتش سوزی 
در پاساژ شماره یک )مدنی( بازار قدیم قشم پس از ۱۴ ساعت خبر داد.

نجم الدین فریدونی اظهار کرد: پس از گذشــت ۱۴ ساعت از تلاش بی وقفه آتش 
نشانان در پاساژ مدنی بازار قدیم شهر قشم به عنوان کانون حریق و تعدادی از مغازه های 

پاساژ صالحی این بازار، عملیات مهار آتش پایان یافت.
وی ادامه داد: این آتش سوزی ساعت ۰۴:۳۰ بامداد روز   چهارشنبه گذشته به مرکز 

تماس ۱۲۵ اداره آتش نشانی و خدمات ایمنی قشم اعلام شد.
رییس اداره آتش نشــانی و خدمات ایمنی قشــم توضیح داد: با توجه به حساسیت 
موضوع، ۱۰۰ آتش نشان و نیروهای داوطلب از چهار ایستگاه این جزیره به علاوه 
آتش نشان های اعزامی از شهر بندرعباس به محل حادثه برای کنترل حریق اعزام شدند 

و هم اینک پس از مهار آتش، در حال لکه گیری و پایش محیط هستند.
فریدونی اضافه کرد: با حضور به موقع آتش نشانان با ۱۲ دستگاه خودروی عملیاتی، 
۱۰ دستگاه خودروی آبرسان و خودروهای خدماتی و تلاش آنها از گسترش آتش به 

سایر مغازه های این پاساژ و پاساژ اطراف آن جلوگیری شد.
گفته می شــود که زمان راه اندازی بازار قدیمی قشم، سال ۱۲۹۰ بوده و در سال های 

اخیر با اینکه تغییراتی به خود دیده ولی هویت و اصالت خود را حفظ کرده است.

آتش سوزی بازار قدیم قشم
 پس از ۱4 ساعت مهار شد

 

اقتصاد کیش -    مدیر امور باغبانی سازمان جهادکشاورزی هرمزگان گفت: ۳۸ هزار 
هکتار از اراضی کشاورزی این استان به کشت نخلستان اختصاص دارد که از این میزان 

۲۵ هزار هکتار برابر با ۷۰ درصد آن بارور هستند.
محمد رضا شیخ زاده با اشاره به اقلیم سازگار این استان با کشت نخیلات افزود: سالیانه 
۱۹۶ هزار تن خرما از نخلستان های بارور هرمزگان برداشت می شود که ۶۵ هزار تن 

آن قابلیت صادرات دارد.
وی بیان کرد: »پیارم«، »خاصویی«، »مرداسنگ«، »خنیزی«، »شاهانی«، »دیری«، »کریته« و 
»مضافتی« از مرغوب ترین ارقام خرما در استان هرمزگان هستند که هرسال ۴۵ درصد 

از این محصولات به کشورهای حاشیه خلیج فارس، روسیه، اروپا و کشورهای شرق 
آسیا صادر می شود.  مدیر امور باغبانی سازمان جهادکشاورزی هرمزگان توضیح داد: 
بیشترین کشت خرمای این استان مربوط به شهرستان های حاجی آباد، میناب، رودان، 

بندرعباس و سیریک است.
شیخ زاده یادآورشد: همچنین با هدف تولید خرمای صادراتی و اشتغال سه هزار نفری 
در آینده نزدیک، سه هزار و ۶۰۰ هکتار از اراضی دشت پلپلک بشاگرد هرمزگان برای 
کشت خرمای مجول هدف گذاری شده است که در ۲ فاز ۲ هزار هکتاری و یک هزار 

و ۶۰۹ هکتاری انجام می شود.

2۵هزار هکتار از نخلستان های هرمزگان بارور هستند
مدیر امور باغبانی سازمان جهادکشاورزی هرمزگان: 

 

اقتصاد کیش -      مدیرکل شیلات هرمزگان گفت: 
طرح و برنامه تغییر ســاختار و افزایش بهره وری 
مزارع پرورش میگو استان پس از پیشنهاد شیلات 
از ســوی سازمان نظام مهندسی کشاورزی و منابع 
طبیعــی تهیه و ارایه شــده و در حال بررســی و 

کارشناسی است.
مســعود بارانی در پنجمین نشست کارگروه فنی و 
بهداشــتی تکثیر و پرورش میگوی استان هرمزگان 
اظهار کرد: با پیگیری های انجام شده، این طرح به زودی 
به صورت آزمایشی در مزارع میگوی شهرستان های 

استان هرمزگان به مرحله اجرا در خواهد آمد.
وی پیگیری مســایل مربوط بــه بیمه مزارع میگو را 
نیز از دیگر موضوعات مطرح شــده در این نشست 
با حضور کارشناسان و نمایندگان بیمه عنوان کرد و 
گفت: امید داریم با پیگیری ها و اقدامات انجام شده، 
هرچه سریع تر شــاهد بیمه مزارع پرورش میگو به 

شکل مطلوب و مورد انتظار در استان باشیم.
مدیرکل شیلات هرمزگان همچنین با تاکید بر اهمیت 
بررسی پی درپی مسایل و مشکلات مراکز تکثیر میگو، 
مزارع پرورش میگو و افزایش تعامل در راستای تولید 
پایدار، اظهار کرد: برنامه ریزی هرچه بهتر برای تولید 
پایدار، پیگیری رعایت دستورالعمل های بهداشتی و 
فنــی در مزارع و مراکز تکثیر میگو، ایجاد هماهنگی 
بیشتر بین تولیدکنندگان و دستگاه های متولی در جهت 
رفع موانع تولید از مهم ترین مواردی اســت که باید 

پیوسته پیگیری شود.
بارانی با اشــاره به لزوم بررسی مشکلات بیمه مراکز 
تکثیر و مزارع پرورش میگو، تصریح کرد: رفع موانع 

بیمه آبزیان باید در اولویت قرار گرفته تا شــاهد این 
باشــیم که تمامی سرمایه گذاران به نحو احسن از آن 
ســود ببرند که گام های خوبی در این زمینه برداشته 

شده است.
مدیرکل دفتر امور میگو و سایر آبزیان شیلات هرمزگان 
نیز در این نشست با قدردانی از اقدامات خوب استان 
در راستای تغییر ساختار مزارع میگو، گفت: نظرات و 
پیشنهادات تمامی اعضای کارگروه فنی و بهداشتی 
تکثیر و پرورش میگوی استان در خصوص طرح تغییر 
ساختار مزارع میگو تهیه و ارایه شده است و به زودی 
طرح نهایی توســط سازمان شیلات جمع بندی و در 

اختیار بهره برداران قرار می گیرد.

وحید معدنی در خصوص رفع مشکلات بیمه مراکز 
تکثیــر و مزارع پرورش میگو در هرمزگان نیز عنوان 
کرد: در آینده نزدیک با حضور مسوولان و کارشناسان 
صندوق بیمه محصولات کشاورزی مرکز در استان 

مشکلات بیمه بررسی و رفع شود.
اســتان هرمزگان با وجود افزون بر ۹۰ واحد صنایع 
شــیلاتی، بیــش از ۵۰ هزار هکتار اراضی مســتعد 
پرورش میگو، افزون بر ۱۱۳ هزار تن ظرفیت پرورش 
ماهــی در قفس، وجود بیش از ۲۴ مرکز تکثیر میگو، 
بیش از ۴۰ هزار نفر صیاد و با صیدی بیش از ۳۶۰ هزار 
تن جایگاه ویژه ای را در فعالیت های شیلاتی را به خود 

اختصاص داده است.

طرح تغییر ساختار مزارع پرورش میگوی هرمزگان 
در مرحله کارشناسی است

مدیرکل شیلات هرمزگان:


